
Szám: I-15-14/2023. 

 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

 

Készült: Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humán és Ügyrendi   

Bizottságának 2023. június 21-én a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal 

dísztermében megtartott ülésén 

 
 

Jelen vannak:   dr. Varga András bizottsági elnök 

    Robozné Schőnfeld Zsuzsanna, bizottsági tag 

    Horváth László, bizottsági tag   

    Magyar Balázs bizottsági tag  

    Kovács Attila bizottsági tag 

    Kaszál József bizottsági tag 

    Kőszegi Istvánné bizottsági tag 

    Magó Ottó bizottsági tag 

 

Az ülésről távol van: Lengyel Zsolt bizottsági tag 

     

Tanácskozási joggal megjelent:   Michl József polgármester 

       Rigó Balázs alpolgármester 

       dr. Horváth József jegyző 

       dr. Korencsi Melinda jegyzői kabinetvezető     

     

A hivatal részéről jelen van: Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető  

dr. Bakos Zsolt városépítészeti és 

vagyongazdálkodási irodavezető 

Fesselné Harsányi Marietta adó- és pénzügyi 

irodavezető 

Mürkl Levente környezetvédelmi és 

városüzemeltetési irodavezető 

Takács Zoltán személyügyi referens 

Kamarás Dorottya főépítész 

Takács-Harmath Erna környezetvédelmi ügyintéző 

Németh Mariann intézményi referens  

Izsáki Zsuzsanna humánszolgáltatási ügyintéző  

Horváth Róbert közterület-felügyeleti 

csoportvezető 

Vargáné Boda Anikó jegyzőkönyvvezető 

 

 

Meghívást kapott: Recsák Mária, az Intézmények Gazdasági 

Hivatalának vezetője 
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 Sinkó Ildikó, Móricz Zsigmond Városi Könyvtár 

igazgatója 

 Acsainé Dávid Ágnes, Tatai Rend-ház Nonprofit 

Kft. ügyvezetője 

Szám Nikoletta a Tatai Városgazda Nonprofit Kft. 

ügyvezetője 

 Berczelly Attila a Tatai Városkapu Közhasznú Zrt. 

vezérigazgatója 

 Magyarics Gábor, TDM menedzser 

 Fekete Éva, a Csillagsziget Bölcsőde vezetője 

 Valakovics Józsefné, a Juniorka Alapítvány elnöke 

 Wiszt Márta, a Wiszt Dent Kft. ügyvezetője 

 Dr. Farkas Emilía fogszakorvos 

 Boglári Zoltán, a Tatai Városgazda Nonprofit Kft. 

felügyelő bizottság elnöke 

 Purgel Zoltán, a Tatai Öreg-tó Kft. felügyelő 

bizottság elnöke 

  

Az ülésen megjelent: Recsák Mária, az Intézmények Gazdasági 

Hivatalának vezetője 

 Sinkó Ildikó, Móricz Zsigmond Városi Könyvtár 

igazgatója 

 Acsainé Dávid Ágnes, Tatai Rend-ház Nonprofit 

Kft. ügyvezetője 

Szám Nikoletta a Tatai Városgazda Nonprofit Kft. 

ügyvezetője 

 Berczelly Attila a TDM elnöke 

 Magyarics Gábor, TDM menedzser 

 Fekete Éva, a Csillagsziget Bölcsőde vezetője 

 Valakovics Józsefné, a Juniorka Alapítvány elnöke 

 Wiszt Márta, a Wiszt Dent Kft. ügyvezetője 

 Boglári Zoltán, a Tatai Városgazda Nonprofit Kft. 

felügyelő bizottság elnöke 

 Purgel Zoltán, a Tatai Öreg-tó Kft. felügyelő 

bizottság elnöke 

 

  

dr. Varga András a bizottság elnöke köszönti Michl József polgármestert, Rigó 

Balázs alpolgármestert, dr. Horváth József jegyzőt, a meghívott vendégeket, az 

intézmények vezetőit és a hivatal munkatársait. Tájékoztatja a bizottságot, hogy 

Lengyel Zsolt bizottsági tag jelezte, hogy a mai ülésen nem tud részt venni. 

Megállapítja, hogy a bizottság 8 fővel határozatképes. 

Ismerteti a meghívó szerinti napirendi pontokat, melyek a következők: 
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N A P I R E N D : 

 

1. A Móricz Zsigmond Városi Könyvtár működtetésének átszervezése 

 Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó: dr. Horváth József jegyző   

 Meghívottak: Sinkó Ildikó – Móricz Zsigmond Városi Könyvtár igazgatója 

  Acsainé Dávid Ágnes – Tatai Rend-ház Nonprofit Kft. 

    ügyvezetője 

 

2. A közművelődésről szóló 12/2019. (IV.25.) önkormányzati rendelet 

módosítása, és a Tatai Városkapu Közhasznú Zrt.-vel kapcsolatos döntések 

meghozatala  

Előterjesztő: Michl József polgármester 

 Előadó:           Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

        dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető 

 Meghívott:  dr. Cseh Georgina, a Tatai Városkapu Közhasznú Zrt. 

vezérigazgatója 

 

3. Településkép védelméről szóló 29/2018. (XII.20) önkormányzati rendelet 

jogszabály változás miatti módosítása 

 Előterjesztő: Michl József polgármester  

 Előadó: dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető Kamarás Dorottya főépítész  

    

4. Rendelet-tervezet a közterületek elnevezésének, valamint az elnevezésük 

megváltoztatására irányuló kezdeményezés és a házszám-megállapítás 

szabályairól szóló 22/2014.(XI.28.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 Előterjesztő: Michl József polgármester 

 Előadó:   dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető 

 

5. Döntés Tata Város Helyi Építési Szabályzatának javítási célú módosításáról 

 Előterjesztő:  Michl József polgármester  

 Előadó: dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető Kamarás Dorottya főépítész  

  

 

6. Egyes önkormányzat tulajdonában lévő lakáscélú helyiségek jövőbeni 

hasznosításáról  

 Előterjesztő: Michl József polgármester  

 Előadó:  dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető 

 Meghívott:  Szám Nikoletta, a Tatai Városgazda Nonprofit Kft. ügyvezetője 
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7. A) A Tata és Környéke Turisztikai Egyesület 2022. évi szakmai és pénzügyi 

beszámolója 

B) A Tata és Környéke Turisztikai Egyesület 2023. évi szakmai és pénzügyi 

terve 

Előterjesztő:  Berczelly Attila, az Egyesület elnöke 

Előadó:  Lakos Zsuzsanna városfejlesztési és projekt irodavezető 

Meghívott:  Magyarics Gábor TDM menedzser 

 

8. A Juniorka Bölcsőde és a Juniorka Óvoda kisgyermekei étkeztetésének 

biztosítása a Csillagsziget Bölcsőde főzőkonyhájával 

 Előterjesztő: Michl József polgármester 

 Előadó:  Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

   Recsák Máiria, az IGH vezetője 

 

Meghívottak: Fekete Éva, a Csillagsziget Bölcsőde vezetője 

   Valakovics Józsefné, a Juniorka Alapítvány elnöke 

 

9. A tatai 3. számú fogorvosi körzet további működtetése  

 Előterjesztő: Michl József polgármester 

 Előadó:  Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

   Ősz Tibor intézményi referens 

  

 Meghívottak: Wiszt Márta, a Wiszt Dent Kft. ügyvezetője 

   Dr. Farkas Emília fogszakorvos 

 

10. Az önkormányzat tulajdonában álló gazdasági társaságok felügyelő 

bizottságainak beszámolója az éves tevékenységükről 

 Előterjesztő:  Michl József polgármester  

 Előadó:   dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető 

  Fesselné Harsányi Marietta a Tatai Városkapu Közhasznú Zrt. 

felügyelő bizottság elnöke 

  Boglári Zoltán a Tatai Városgazda Nonprofit Kft. felügyelő 

bizottság elnöke 

  Purgel Zoltán a Tatai Öreg-tó Kft. felügyelő bizottság elnöke 

 Dr. Varga András, a Tatai Rend-ház Nonprofit Kft. felügyelő 

bizottság elnöke 

 

11. A)Egyes névtelen közterületek elnevezésének kezdeményezése 

Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó:   dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető 

B) Tájékoztatás a Központi Címregiszterrel kapcsolatos feladatokról  

 Előterjesztő:  dr. Horváth József jegyző 

 Előadó:     dr. Lantai Éva aljegyző 
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(Az 1-11. napirendi pontok a képviselő-testület 2023. június 28-i ülésének 

tervezett előterjesztései.) 

 

12. A Móricz Zsigmond Városi Könyvtár 2023. évi zárva tartása    

 Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó: Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

 Németh Mariann intézményi referens 

Meghívottak: Sinkó Ildikó – Móricz Zsigmond Városi Könyvtár igazgatója 

 

 

dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása a napirendi pontokkal kapcsolatban. Kéri, hogy új 

napirendként vegye fel a bizottság a „Rendelet-tervezet a természeti értékek 

védelméről és a természetvédelem helyi szabályairól szóló 1/2012. (I.30.) 

önkormányzati rendeletének módosításáról” szóló előterjesztést. 

A bizottság jelenlévő 8 tagja, 8 igen egyhangú szavazattal elfogadja a napirendi 

pontokat az elhangzott módosítással és a következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   86/2023. (VI.21.) határozata 

a bizottság napirendjéről 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humán és 

Ügyrendi Bizottsága a I/15-13/2023. sz. meghívóban 

szereplő napirendi  pontokat elfogadja az alábbiak szerint: 

 

1. Rendelet-tervezet a természeti értékek védelméről és a természetvédelem helyi 

szabályairól szóló 1/2012. (I.30.) önkormányzati rendeletének módosításáról 

 Előterjesztő: Michl József polgármester 

 Előadó: Mürkl Levente környezetvédelmi és városüzemeltetési 

  Takács-Harmath Erna környezetvédelmi ügyintéző 

 

2.   A Móricz Zsigmond Városi Könyvtár működtetésének átszervezése 

 Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó: dr. Horváth József jegyző   

 Meghívottak: Sinkó Ildikó – Móricz Zsigmond Városi Könyvtár igazgatója 

 Acsainé Dávid Ágnes – Tatai Rend-ház Nonprofit Kft. 

ügyvezetője 

 

3. A közművelődésről szóló 12/2019. (IV.25.) önkormányzati rendelet 

módosítása, és a Tatai Városkapu Közhasznú Zrt.-vel kapcsolatos döntések 

meghozatala  

Előterjesztő: Michl József polgármester 

 Előadó:           Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 
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       dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető 

 Meghívott:   dr. Cseh Georgina, a Tatai Városkapu Közhasznú Zrt. 

vezérigazgatója 

 

4. Településkép védelméről szóló 29/2018. (XII.20) önkormányzati rendelet 

jogszabály változás miatti módosítása 

 Előterjesztő: Michl József polgármester  

 Előadó: dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető Kamarás Dorottya főépítész  

    

5. Rendelet-tervezet a közterületek elnevezésének, valamint az elnevezésük 

megváltoztatására irányuló kezdeményezés és a házszám-megállapítás 

szabályairól szóló 22/2014.(XI.28.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 Előterjesztő: Michl József polgármester 

 Előadó:   dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető 

 

6. Döntés Tata Város Helyi Építési Szabályzatának javítási célú módosításáról 

 Előterjesztő:  Michl József polgármester  

 Előadó: dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető Kamarás Dorottya főépítész  

  

7. Egyes önkormányzat tulajdonában lévő lakáscélú helyiségek jövőbeni 

hasznosításáról  

 Előterjesztő: Michl József polgármester  

 Előadó:  dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető 

 Meghívott:  Szám Nikoletta, a Tatai Városgazda Nonprofit Kft. ügyvezetője 

 

8. A) A Tata és Környéke Turisztikai Egyesület 2022. évi szakmai és pénzügyi 

beszámolója 

B) A Tata és Környéke Turisztikai Egyesület 2023. évi szakmai és pénzügyi 

terve 

Előterjesztő:  Berczelly Attila, az Egyesület elnöke 

Előadó:  Lakos Zsuzsanna városfejlesztési és projekt irodavezető 

Meghívott:  Magyarics Gábor TDM menedzser 

 

9. A Juniorka Bölcsőde és a Juniorka Óvoda kisgyermekei étkeztetésének 

biztosítása a Csillagsziget Bölcsőde főzőkonyhájával 

 Előterjesztő: Michl József polgármester 

 Előadó:  Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

   Recsák Máiria, az IGH vezetője 

 

Meghívottak: Fekete Éva, a Csillagsziget Bölcsőde vezetője 

   Valakovics Józsefné, a Juniorka Alapítvány elnök 
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10. A tatai 3. számú fogorvosi körzet további működtetése  

 Előterjesztő: Michl József polgármester 

 Előadó:  Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

   Ősz Tibor intézményi referens 

  

 Meghívottak: Wiszt Márta, a Wiszt Dent Kft. ügyvezetője 

   Dr. Farkas Emília fogszakorvos 

 

11. Az önkormányzat tulajdonában álló gazdasági társaságok felügyelő 

bizottságainak beszámolója az éves tevékenységükről 

 Előterjesztő:  Michl József polgármester  

 Előadó:   dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető 

  Fesselné Harsányi Marietta a Tatai Városkapu Közhasznú Zrt. 

felügyelő bizottság elnöke 

  Boglári Zoltán a Tatai Városgazda Nonprofit Kft. felügyelő 

bizottság elnöke 

  Purgel Zoltán a Tatai Öreg-tó Kft. felügyelő bizottság elnöke 

 Dr. Varga András, a Tatai Rend-ház Nonprofit Kft. felügyelő 

bizottság elnöke 

 

12. A)Egyes névtelen közterületek elnevezésének kezdeményezése 

Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó:   dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető 

B) Tájékoztatás a Központi Címregiszterrel kapcsolatos feladatokról  

       Előterjesztő:  dr. Horváth József jegyző 

      Előadó:    dr. Lantai Éva aljegyző 

  

(Az 1-12. napirendi pontok a képviselő-testület 2023. június 28-i ülésének 

tervezett előterjesztései.) 

 

13. A Móricz Zsigmond Városi Könyvtár 2023. évi zárva tartása    

 Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó: Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

 Németh Mariann intézményi referens 

Meghívottak: Sinkó Ildikó – Móricz Zsigmond Városi Könyvtár igazgatója 

 

 
dr. Varga András bizottsági elnök javasolja Magó Ottó bizottsági tagot a 

jegyzőkönyv hitelesítőjének személyére: 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humán és 

Ügyrendi Bizottsága a bizottsági ülésről készített 

jegyzőkönyv hitelesítésére Magó Ottó bizottsági tagot bízza 

meg, 
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melyet a bizottság jelenlévő 8 tagja, 8 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   87/2023. (VI.21.) határozata 

a bizottsági jegyzőkönyv hitelesítőjének személyéről 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humán és 

Ügyrendi Bizottsága a bizottsági ülésről készített 

jegyzőkönyv hitelesítésére Magó Ottó bizottsági tagot 

bízza meg. 

   Határidő: a bizottsági ülést követő 15. nap 

   Felelős:    dr. Varga András, a bizottság elnöke 

 

1. napirendi pont: 

 Rendelet-tervezet a természeti értékek védelméről és a természetvédelem 

helyi szabályairól szóló 1/2012. (I.30.) önkormányzati rendeletének 

módosításáról 

 Előterjesztő: Michl József polgármester 

 Előadó: Mürkl Levente környezetvédelmi és városüzemeltetési 

  Takács-Harmath Erna környezetvédelmi ügyintéző 

 

dr. Varga András bizottsági elnök ismerteti az előterjesztést. Megkérdezi a 

jelenlévőket, van-e valakinek kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban.  

 

dr. Horváth József jegyző elmondja, hogy a bizottság és a képviselő-testület az 

előző ülésén már tárgyalta I. olvasatként az előterjesztést. Támogatta is azzal, hogy 

nem tudnak döntést hozni, miután a Duna-Ipoly Nemzeti Park Igazgatóságának a 

véleményét meg kellett várni. Ez arra vonatkozott, hogy a jelzett változtatásokkal 

együtt egy új területnek a bevonására is tettek javaslatot. Ez volt a legfontosabb, amit 

véleményezni kellett, hiszen ezt az agrár tárcának is véleményezni kellett, hogy 

országos védelmet kíván-e erre a területre vagy elégséges a helyi védelem, amit az 

önkormányzat szeretne. Ezt elfogadták, nem kívánnak országos védelmet adni erre a 

területre. Ez volt a 8-as tó előtti terület, éppen ezért a támogató nyilatkozatát az 

igazgatóság kiadta, ami az előterjesztés mellékletében található.  

 

dr. Varga András bizottsági elnök további kérdés, hozzászólás hiányában 

szavazásra bocsátja a természeti értékek védelméről és a természetvédelem helyi 

szabályairól szóló 1/2012. (I.30.) önkormánzati rendeletének módosításáról szóló 

előterjesztést: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és 

Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a természeti értékek védelméről és a 

természetvédelem helyi szabályairól szóló 1/2012. (I.30.) 
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önkormányzati rendeletének módosításáról szóló 

előterjesztést, 

 

melyet a bizottság jelenlévő 8 tagja, 8 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   88/2023. (VI.21.) határozata 

a természeti értékek védelméről és a természetvédelem 

helyi szabályairól szóló 1/2012. (I.30.) önkormányzati 

rendeletének módosításáról szóló előterjesztésről 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és 

Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a természeti értékek védelméről és a 

természetvédelem helyi szabályairól szóló 1/2012. (I.30.) 

önkormányzati rendeletének módosításáról szóló 

előterjesztést. 

 

   Határidő: 2023. június 28-i képviselő-testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 
 

 

2. napirendi pont: 

A Móricz Zsigmond Városi Könyvtár működtetésének átszervezése 

Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó: dr. Horváth József jegyző   

Meghívottak: Sinkó Ildikó – Móricz Zsigmond Városi Könyvtár 

igazgatója 

Acsainé Dávid Ágnes – Tatai Rend-ház Nonprofit Kft. 

ügyvezetője 

 
dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket van-e valakinek 

kiegészítése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Michl József polgármester elmondja, hogy néhány alkalommal ezelőtt döntést 

hozott a képviselő-testület arrról, hogy a jövőben a Rend-ház Kft. lesz az a cég, 

amelyik fenntartja a Móricz Zsigmond Városi Könyvtárat. Azóta született egy 

döntés arra vonatkozóan, hogy a Rend-házat nonprofit Kft-vé alakítják át. Ez 

megtörtént, ez a Kft. lesz a fenntartója a jövőben a városi könyvtárnak is. A címben 

még úgy szerepel, hogy Móricz Zsigmond Városi Könyvtár, de amikor a változás 

életbe lép, akkor Móricz Zsigmond neve – továbbra nagy tiszteletben tartva – lekerül 

az intézmény nevéről. Magyary Zoltán Tudásközpont és Könyvtár lesz a neve az 

Ady Endre utcai épületnek. Az intézmény a Tatai Rend-ház Nonprofit Kft. részeként 

működik tovább. A Rend-ház Kft-nek a jövőben 3 épületről kell gondoskonia, az 
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Ady Endre utcai új épületről, amiben lesz a könyvtár is, az agostyáni kis könyvtár 

épületéről és a közösségi házról, amit jelenleg is ők üzemeltetnek. Ez a három 

helyszín lesz az, ami a jövőben a tudásközpontnak, később a könyvtárnak, a 

tudásközponton belül a könyvtárnak, a továbbképző intézetnek és a felsőoktatási 

központnak ad helyet. Három helyszín, három feladat, de az mindegyik helyszínen 

működhet. A könyvár is működhet mind a három helyszínen, jelenleg kettőben fog 

működni, mert az agostyáni kis könyvtár megmarad. Javasolta a könyvtár 

vezetésének és a cég vezetésének is, hogy érdemes a jövőben megfontolni azt, hogy 

egy fiókkönyvtárat a Rend-házban is hozzanak létre, hogy a felső tataiaknak is 

legyen a közelben egy elérhető könyvtári rész, ami egyébként eddig Kertvárosban 

működött. Mindhárom részen tud működni a továbbképző központ is, a felsőoktatási 

rész is, hiszen, épületre, előadóteremre szüksége van ezeknek a funkcióknak, ezeket 

el tudja ott is végezni. Ebben az előterjesztésben azt fogalmazzák meg, hogy az 

egyes feladatokat tekintve hol tartanak, hol tartanak a törzskönyvi nyilvántartást 

érintő feladatok, hol tart az alapító okirat módosítása, a közművelődési rendelet 

módosítása, a foglalkoztatottakkal kapcsolatos munkáltatói döntés, a pénzügyeket, 

költségvetést érintő kérdés, ingó- és ingatlan vagyont érintő és a működtetési terv 

hogyan nézne ki. Ezeket foglalták össze. Elmondja, hogy még biztos, hogy 

visszakerül ez a képviselő-testület elé, hiszen még sok részletkérdést kell 

szabályozni, ami esetleg a képviselő-testület jóváhagyását is igényli.  

 

Kaszál József bizottsági tag elmondja, hogy a korábbi előterjesztés és a képviselő-

testületi döntés alapján elkészült ez a részletgazdag és mindenre kiterjedő 

előterjesztés, amelynek az a lényege, hogy gördülékenyen az átadást és átvételt le 

lehet bonyolítani, hiszen minden szakmai vélemény rendelkezésre áll. Örömmel 

veszi, hogy a két intézmény vezetője mindent konstruktívan megtett annak 

érdekében, hogy ez az átadás-átvétel megtörténjen és az ott dolgozók átvételével 

kapcsolatos részletkérdéseket is a munka törvénykönyve szerint ki fogják dolgozni. 

Elmondja, hogy a Közgyűjteményi Tanácsadó Testület is megtárgyalta az 

előterjeszést, amit minden részletben megfelelőnek tartott. 

 

dr. Varga András bizottsági elnök úgy gondolja, hogy minden olyan részletre 

kiterjed az előterjesztés, hogy amire novemberben elkezd működni, üzemelni az új 

épület, addigra minden olyan feltétel biztosítva legyen, hogy minél 

zökkenőmentesebb legyen az átállás és az új feladatoknak az ellátása. Nem csak arról 

van szó, hogy átköltözik a könyvtár egy másik helyre, hanem különböző feladatokat 

is el fog látni (oktatás, kutatás, közösségépítés). 

További kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a Móricz Zsigmond 

Városi Könyvtár működtetésének átszervezéséről szóló előterjesztést: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Móricz Zsigmond Városi Könyvtár 

működtetésének átszervezéséről szóló előterjesztést, 

 

melyet a bizottság jelenlévő 8 tagja, 8 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 
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                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Humán és Ügyrendi Bizottsága 

89/2023. (VI.21.) határozata 

a Móricz Zsigmond Városi Könyvtár működtetésének 

átszervezéséről 
 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Humán és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek a Móricz Zsigmond Városi 

Könyvtár működtetésének átszervezéséről szóló 

előterjesztést. 

 

   Határidő: 2023. június 28-i képviselő-testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 

 

 

3.    napirendi pont: 

A közművelődésről szóló 12/2019. (IV.25.) önkormányzati rendelet 

módosítása, és a Tatai Városkapu Közhasznú Zrt.-vel kapcsolatos 

döntések meghozatala  

Előterjesztő: Michl József polgármester 

 Előadó:           Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

       dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető 

 Meghívott:   dr. Cseh Georgina, a Tatai Városkapu Közhasznú Zrt. 

vezérigazgatója 

 

Dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban.  

 

Michl József polgármester elmondja, hogy a Malomkert bekerül a Városkapu Zrt. 

portfoliójába, ezért kell az alapító okirat módosításáról döntést hozni. 

 

Rigó Balázs alpolgármester elmondja, hogy az előterjesztésben is szerepel, hogy  

tekintettel arra, hogy a város közművelődési rendelete is változik, e tekintetben a 

Közművelődési Kerekasztal is tárgyalta ezt a módosulást és azon az ülésen is 

alapvetően mindenki részéről támogatást kapott. Egyetlen olyan megjegyzés hangzott 

el a Nemzeti Művelődési Intézet képviselőjétől, hogy bízik abban, hogy a 

közművelődési feladatok minél hangsúlyosabban megjelennek ezen a területen is, 

hiszen a korábbiakban is már a Városkapu Zrt. által működtetett létesítményekben – 

különös tekintettel a Művelődési Központra, de más területeire is ugyanaz a funkció 

fontos szerepet kapott. Nyilvánvaló, hogy itt is be fog majd épülni a nevelési, oktatási 

intézményeknek a munkájába és egyéb közösségeknek az életébe is ez a helyszín. 

Ezáltal a közművelődési funkciót is erősíti majd a településen, amellett, hogy a 

turisztikai attrakcióként való működése is fontos, hiszen a Városkapu Zrt. csak 

részben közművelődési feladatokat ellátó cég, más tekintetben viszont fontos, hogy a 
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bevételeit is tudja biztosítani a folyamatos fenntarthatóság érdekében. Ennek mentén 

a Közművelődési Kerekasztal tagjai tudták támogatni ezt a kezdeményezést.  

 

Dr. Varga András bizottsági elnök további kérdés, hozzászólás hiányában 

szavazásra bocsátja a közművelődésről szóló 12/2019. (IV.25.) önkormányzati 

rendelet módosítása, és a Tatai Városkapu Közhasznú Zrt-vel kapcsolatos döntések 

meghozataláról szóló előterjesztést: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és 

Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a közművelődésről szóló 12/2019. (IV.25.) 

önkormányzati rendelet módosításáról, és a Tatai Városkapu 

Közhasznú Zrt-vel kapcsolatos döntések meghozataláról szóló 

előterjesztést, 

 

melyet a bizottság jelenlévő 8 tagja, 8 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   90/2023. (VI.21.) határozata 

a közművelődésről szóló 12/2019. (IV.25.) önkormányzati 

rendelet módosításáról, és a Tatai Városkapu Közhasznú Zrt-

vel kapcsolatos döntések meghozataláról 

  

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a közművelődésről szóló 12/2019. (IV.25.) 

önkormányzati rendelet módosításáról, és a Tatai 

Városkapu Közhasznú Zrt-vel kapcsolatos döntések 

meghozataláról szóló előterjesztést. 

 

   Határidő: 2023. június 28-i képviselő-testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 

 

4.  napirendi pont: 

Településkép védelméről szóló 29/2018. (XII.20) önkormányzati rendelet 

jogszabály változás miatti módosítása 

   Előterjesztő:  Michl József polgármester  

 Előadó: dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető 

  Kamarás Dorottya főépítész 

 

Dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban.  
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Kamarás Dorottya főépítész elmondja, hogy megérkezett az állami főépítésznek a 

véleménye a településképi rendelet módosításával kapcsolatban. A rendelet-tervezet 

az ilyen formájában megfelelő, de egy technikai, eljárásrendi módosításra van 

szükség, mivel ugyan magasabb jogszabály változása miatt történik a Tk. 

módosítása, de nem hatályon kívül helyezik a rendelkezést, hanem a 314-es 

kormányrendelet helyett a 419-es kerül a rendeletbe és ezért, mivel nem hatályon 

kívül helyezés, ezért nem tud rövid eljárásban menni a módosítás, így új egyeztetést 

kell lefolytatni, egy teljes eljárás keretén belüli egyeztetést, ami azt jelenti, hogy 

hosszabb időintervallum az egyeztetés és az egyeztetésbe sokkal több véleményező 

szervet kell bevonni az ETÉR felületen, illetve a helyi partnerségi egyeztetések 

szabályai alapján szintén partnerségi egyeztetést kell lefolytatni, úgyhogy most a 

képviselő-testület csak arról tud dönteni, hogy a Tkr. módosítás teljes eljárás keretén 

belül módosuljon és a következő testületi ülésen fogja tudni elfogadni a rendelet-

módosítást.  

 

Dr. Varga András bizottsági elnök további kérdés, hozzászólás hiányában 

szavazásra bocsátja a „Településkép védelméről szóló 29/2018. (XII.20.) 

önkormányzati rendelet jogszabály változás miatti módosításáról”  szóló 

előterjesztést az új határozati javaslattal: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és 

Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Településkép védelméről szóló 29/2018. (XII.20.) 

önkormányzati rendelet jogszabály változás miatti módosítás 

kezdeményezéséről szóló előterjesztést az új határozati 

javaslattal, 

 
 

melyet a bizottság jelenlévő 8 tagja, 8 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   91/2023. (VI.21.) határozata 

a településkép védelméről szóló 29/2018. 

(XII.20.) önkormányzati rendelet jogszabály 

változás miatti módosításáról 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Településkép védelméről szóló 29/2018. 

(XII.20.) önkormányzati rendelet jogszabály változás 

miatti módosítás kezdeményezéséről szóló előterjesztést 

az új határozati javaslattal.  

 

   Határidő: 2023. június 28-i képviselő-testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 
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5.    napirendi pont: 

Rendelet-tervezet a közterületek elnevezésének, valamint az elnevezésük 

megváltoztatására irányuló kezdeményezés és a házszám-megállapítás 

szabályairól szóló 22/2014.(XI.28.) önkormányzati rendelet módosításáról 

      Előterjesztő: Michl József polgármester 

      Előadó:   dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető 

 

Dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a közterületek elnevezésének, 

valamint az elnevezésük megváltoztatására irányuló kezdeményezés és a házszám-

megállapítás szabályairól szóló 22/2014. (XI.28.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló előterjesztést: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a közterületek elnevezésének, valamint az 

elnevezésük megváltoztatására irányuló kezdeményezés és 

a házszám-megállapítás szabályairól szóló 22/2014. 

(XI.28.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 

előterjesztést, 

 

melyet a bizottság jelenlévő 8 tagja, 8 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   92/2023. (VI.21.) határozata 

a közterületek elnevezésének, valamint az elnevezésük 

megváltoztatására irányuló kezdeményezés a a 

házszám-megállapítás szabályairól szóló 22/2014. 

(XI.28.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és 

Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a közterületek elnevezésének, valamint az 

elnevezésük megváltoztatására irányuló kezdeményezés és a 

házszám-megállapítás szabályairól szóló 22/2014. (XI.28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról szóló előterjesztést. 

 

   Határidő: 2023. június 28-i képviselő-testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 

 

6. napirendi pont: 

 Döntés Tata Város Helyi Építési Szabályzatának javítási célú módosításáról 

 Előterjesztő:  Michl József polgármester  
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 Előadó: dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető Kamarás Dorottya főépítész  

 

Dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Kamarás Dorottya főépítész elmondja, hogy a 419-es kormányrendelet új 

szabályokat hozott be a módosítással kapcsolatban, ezért a döntés, ahhoz, hogy a 

testület dönt a módosítás megindításáról, emellé a főépítésznek kell egy feljegyzést 

csatolni arra vonatkozóan, hogy a megalapozó vizsgálatnak mit kell majd 

tartalmaznia, kell-e megalapozó vizsgálat, illetve az alámasztó javaslat a 

módosításhoz. Ezt a bejegyzést csatolni fogják az előterjesztéshez és erről is kell 

majd döntenie a képviselő-testületnek, illetve folyamatos az egyeztetés az állami 

főépítésszel, mert az összes módosítást – amit szeretnének – le kell egyeztetni, hogy 

mihez, mi szükséges. Készítenek egy listát a módosításokról, amit szintén csatolni 

fognak az előterjesztéshez, valamint az előterjesztés szövegét is módosítani, 

finomítani szükséges, de ami szerepel az előterjesztésben, az nem változik, csak 

pontosításra van szükség.  

 

dr. Varga András bizottsági elnök további kérdés, hozzászólás hiányában 

szavazásra bocsátja Tata Város Helyi Építési Szabályzatának javítási célú 

módosításáról szóló döntést: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek Tata Város Helyi Építési Szabályzatának 

javítási célú módosításának megindításáról szóló 

előterjesztést, 

 
 

melyet a bizottság jelenlévő 8 tagja, 8 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   93/2023. (VI.21.) határozata 

Tata Város Helyi Építési Szabályzatának javítási célú 

módosításáról 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és 

Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek Tata Város Helyi Építési Szabályzatának javítási 

célú módosításának megindításáról szóló előterjesztést. 

 

   Határidő: 2023. június 28-i képviselő-testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 
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7. napirendi pont: 

Egyes önkormányzat tulajdonában lévő lakáscélú helyiségek jövőbeni 

hasznosításáról 

 Előterjesztő:  Michl József polgármester  

 Előadó: dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási irodavezető 

 Meghívott:  Szám Nikoletta, a Tatai Városgazda Nonprofit Kft. ügyvezetője 

 

 

Dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Michl József polgármester elmondja, hogy az előterjesztést tárgyalta már a 

bizottság és a képviselő-testület is I. olvasatban. Az volt a kérés, hogy egy kicsit 

részletesebben kerüljenek bemutatásra az értékesítendő ingatlanok. Megköszöni 

azoknak a képviselő-társainak, akik el tudtak menni erre az alkalomra, ahova minden 

képviselő meghívást kapott és ott ismertették, bemutatták ezeket az ingatlanokat. Két 

ingatlant kivettek az eredeti sorból és így az összefoglaló táblázatban, felsorolásban 

látható épületek azok, amelyekre az a javaslat fogalmazódott meg, hogy az 

önkormányzat jobban jár, ha ezeket értékesíti. Nagyon fontos megjegyezni, hogy 

mindegyik ingatlan esetében egyedi külön ügyként kezelik, annak az értékesítését, 

hiszen vannak olyan ingatlanok, amiben laknak jelenleg is, ott meg kell találni a 

bérlők által elfogadott másik ingatlant, ahova tudnak költözni, illetve, ha közös 

udvarban van az ingatlan, akkor meg kell vizsgálni, hogy az udvarban lévőknek 

nincs-e igényük erre az ingatlanra. Harmadik eset az, amikor pályázat kiírására kerül 

sor és értékesítik ezeket az ingatlanokat. Most a feladat az, hogy szülessen egy 

döntés, hogy az önkormányzat egyetért azzal, hogy ezeket az ingatlanokat nem 

kívánja, nem tudja felújítani és helyette ezért az értékesítést választja. 

 

Rigó Balázs alpolgármester elmondja, hogy az előterjesztés részét képezte egy lista, 

amelyben felsorolásszerűen szerepelnek az egyes címek. Úgy gondolja, hogy 

segítené az egész előterjesztésnek az áttekinthetőségét, ha – ahogy polgármester úr is 

mondta – azok az információk, amik az ingatlanra vonatkoznak, azok táblázatos 

formában kerülnének bele ebbe a mellékletbe, tehát az, hogy lakott-e az ingatlan, az, 

hogy szükséges-e cserelakás, stb. Esetleg, ha van már javaslat hogy erre az ingatlanra 

van javaslata az előterjesztőknek, hogy melyik, az sem lenne baj, ha ez szerepelne, 

illetve, ha van esetleg egy olyan megjegyzés, ami segíthetné a könnyebb 

tájékozódást, itt m2 árban szerepelnek az ingatlanoknál az összegek,  ha ki lenne írva, 

hogy pontosan mekkora tételről lenne szó egyenként, akkor jobban lehetne látni és 

könnyebbé tenné az előterjesztésnek az értelmezését.  

 

Dr. Szerencsi Richárd, a Tatai Városgazda Nonprofit Kft. cégvezetője elmondja, 

hogy természetesen ezt a táblázatot el fogják készíteni, ahogyan alpolgármester úr 

kérte. A négyzetméter árakkal kapcsolatban elmondja, hogy az árak mindenhol 

egyformák, de a táblázatban szerepeltetni fogják a felszorzott árakat. 
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Dr. Varga András bizottsági elnök tovább kérdés, hozzászólás hiányában 

szavazásra bocsátja az Egyes önkormányzat tulajdonában lévő lakáscélú helyiségek 

jövőbeni hasznosításáról szóló előterjesztést: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és 

Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek az egyes önkormányzat tulajdonában lévő 

lakáscélú helyiségek jövőbeni hasznosításáról szóló 

előterjesztést,  

 
 

melyet a bizottság jelenlévő 8 tagja, 8 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   94/2023. (VI.21.) határozata 

az egyes önkormányzat tulajdonában lévő lakáscélú 

helyiségek jövőbeni hasznosításáról  

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és 

Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek az egyes önkormányzat tulajdonában lévő 

lakáscélú helyiségek jövőbeni hasznosításáról szóló 

előterjesztést. 

 

   Határidő: 2023. június 28-i képviselő-testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 

 

 

8. napirendi pont: 

A) A Tata és Környéke Turisztikai Egyesület 2022. évi szakmai és pénzügyi     

beszámolója 

B) A Tata és Környéke Turisztikai Egyesület 2023. évi szakmai és pénzügyi  

terve 

Előterjesztő:  Berczelly Attila, az Egyesület elnöke 

Előadó:  Lakos Zsuzsanna városfejlesztési és projekt irodavezető 

Meghívott:  Magyarics Gábor TDM menedzser 

 

Dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban.  

 

Berczelly Attila, a Tata és Környéke Turisztikai Egyesület elnöke tájékoztatja a 

bizottságot, hogy a Tata és Környéke Turisztikai Egyesület tagsága közül választ 

magának elnököt. A tavalyi évben 3 évre bízták meg az elnöki teendők ellátásával. 

Mivel a Városkapu Zrt. tagja volt az egyesületnek, ott megszűnt a képviseleti joga, 

így gyakorlatilag felmerült a lehetősége annak, hogy amennyiben a választmány 

ezzel egyetért – és egyetértett – akkor magánszemélyként való belépéssel tudja ezt a 
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feladatot folytatni. A választmány ezzel egyetértett és az azt követő közgyűlésen a 

tagság részéről ez ellen kifogás nem vetődött fel. Megköszöni a bizalmat és az 

egyesület elnökeként folytatja a munkát. Az a tagság, ami 80 jogi személyt számlál 

és 18 önkormányzat a tagja, ez azt jelenti, hogy Magyarics Gábor kollegájával 

vezetett munkaszervezet 18 önkormányzat számára látja el azokat a turisztikával 

kapcsolatos feladatokat, amelyeket minden ismernek és arról szeretné meggyőzni 

őket, hogy ez a turisztikai feladat nem csak arról szól, hogy turisztikai 

szolgáltatóknak szeretnének reklámot csinálni, hanem arról, ami ennél sokkal 

fontosabb. Úgy gondolja, hogy azzal mindenki egyetért, hogy a turizmus Tata 

arculatát döntően meghatározza. Nem csak azért, hogy mennyi turista van az utcán, 

hanem azért, mert minden olyan fejlődés, döntés, ami egyébként Tata fejlődéséhez 

vezet, az a turizmus jegyében is létrejöhet. A Magyary terv egyik nagyon lényeges 

szempontjából Tata fejlődését a már meglévő történelmi, lelki, szellemi, gazdasági 

energiáinak, valamint az épített és természeti környezet erőforrásainak, értékeinek 

kellő összehangolásával, illetve ezek egymást erősítő hatására való támaszkodással 

biztosítható. Ez arra érvényes, ha valaki úgy gondolja, hogy egy városnak fejlődnie 

kell, hiszen azzal kezdi, hogy Tata fejlődését biztosíthatják. Ennek volt egy gyönyörű 

mérföldköve, a múlt heti átadó, ahol Tata városa átadta a Jenő Malom és 

Malomkertet és élménykertet. Ha megvizsgálnák részletesen, nem csak elolvassák 

Tata településfejlesztési koncepcióját, amit 2022-ben fogadott el a város, ott 

kimondja, hogy miért van erre szükség. Ehhez szeretne az egyesület a szakmai 

szervezetén és a szolgáltatók által rendelkező tudás által is támogatást adni. 

Megköszöni mindenkinek, aki az egyesületet támogatta, sikeres évet zártak és bízik 

benne, hogy ez folytatódni fog. Amennyiben valakinek szakmai kérdése van az 

anyaggal kapcsolatban, arra Magyarics Gábor kollégája fog válaszolni. 

 

Robozné Schőnfeld Zsuzsanna bizottsági tag megköszöni a 2022. évi beszámolót. 

A 2023. évi szakmai és pénzügyi tervhez kapcsolódóan elmondja, hogy az 

előterjesztésben szerepel, hogy „szakmai feladat piaci alapon történő ellátása 

megbízás alapján”. Kérdése, hogy van erre nagy kereslet és ezért épül be a 2023-as 

évi tervbe? Kérdése, hogy ennek mi az alapja. 

 

Magyarics Gábor TDM menedzser elmondja, hogy ez már a tavalyi évben is 

markáns része volt a működésnek. Nem véletlenül sikerült a pénzügyi helyzetét az 

egyesületnek ezzel a tavalyelőttihez képest jelentősen javítani. Vannak 

megkeresések, ezek alapvetően egyébként pályázati projektekhez kapcsolódnak. Az 

elmúlt években mindig felajánlották a tagság felé azt, hogy ha van valami olyan 

szakmai feladat, amiben úgy látják, hogy az egyesület részt tud vállalni, és el tudja 

látni a szervezeti, személyi, tárgyi feltételeivel, akkor nyugodtan keressék meg. Ez 

úgy tűnik, hogy bizonyos partnerek részéről gyakorlattá vált. Vannak olyan egyéb 

megkeresések is, konkrétak, amikkel élni tudnak, amik majd az idei évi beszámoló 

végén szerepelni fognak. 

 

Rigó Balázs alpolgármester elmodja, hogy a marketing beszámolóban szerepel, 

hogy az egyesület időszakosan, vagy havonta, amennyiben több programról van szó, 

vagy pedig évszakonként ad ki tájékoztatókat, hírleveleket az akturális programokra 

vonatkozóan, amelyek nem csak Tatán, hanem az egyesület működési területén 
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valósulnak meg. A közművelődési kerekasztal tagjaival szeretnének azon dolgozni, 

hogy egy korábbinál koordináltabb módon valósuljon meg a tatai programoknak az 

előzetes egyeztetése és egy adatbázist szeretnének létrehozni. Úgy látja, hogy a TDM 

rendelkezik ilyen típusú adatbázissal, hiszen úgy gondolja, hogy ez alapján adja ki 

ezeket a hírleveleket. Ebben számítana a segítségére az egyesületnek, hogy akár az 

információáramlás, akár pedig módszertan tekintetében, hogyan dolgoznak ebben a 

vonatkozásban, ezt jó lenne közösen végiggondolni, a helyi programoknak a 

koordinációja, előzetes egyeztetése és akár nyilvánosságra hozatala tekintetében. 

Abban gondolkodtak, hogy amennyiben nem annyira sűrű az időszak, akkor 3 

havonta nagyjából, évszakonként lehetne egy tájékoztatót előzetesen kibocsátani, 

akár a helyi újság mellékleteként, ha pedig részletesebb, illetve a gyakori 

programkínálatról van szó, akkor pedig havi bontásban. Gondol itt különösen a nyári 

időszakra, májustól, amikor ez jellemző. Ha mód van rá, szeretné ebben a segítségét 

kérni az egyesületnek.  

 

Magyarics Gábor TDM menedzser elmondja, hogy a rendezvények 

megszervezésében nem koordinálják, a meglévő információkból dolgoznak és állítják 

össze ezeket a programajánlókat. Úgy gyakorlatilag, hogy ennek a tagságban lévő 18 

településnek, plusz a szolgáltatóknak a különböző információs felületeit egy kolléga 

folyamatosan monitorozza, nem kevés munkával és próbálja begyűjteni az 

információkat. Ez az egyik része, a másik pedig az, hogy az események körét 

turisztikai szempontból szűrik. A programajánlót, amit eljuttatnak minden szálláshely 

recepciójára és egyéb felületen közzéteszik, ott alapvetően a turisztikai szempontból 

érdekes, értelmezhető eseményeket tüntettek fel abból az óriási halmazból, ami nem 

csak Tatát, hanem így ezt a 18 települést érintő rendezvényeket érinti, ez így áll 

össze. Ennek lehetne valóban valami olyan szervezettebb formája, amikor ezt a 

bizonyos információszerzési, megkeresési tevékenységet valami egyszerűsíti. Úgy 

gondolja, hogy ez mindenki számára jó, de most jelenleg így működik.  

 

Dr. Varga András bizottsági elnök kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra 

bocsátja a Tata és Környéke Turisztikai Egyesület 2022. évi szakmai és pénzügyi 

beszámolójáról, valamint az egyesület 2023. évi szakmai és pénzügyi tervéről szóló 

előterjesztést: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Humán és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja 

a képviselő-testületnek a Tata és Környéke Turisztikai 

Egyesület 2022. évi szakmai és pénzügyi 

beszámolójáról, valamint a 2023. évi szakmai és 

pénzügyi tervéről szóló előterjesztést, 

 

melyet a bizottság jelenlévő 8 tagja, 8 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   95/2023. (VI.21.) határozata 
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Tata és Környéke Turisztikai Egyesület 2022. évi 

szakmai és pénzügyi beszámolójáról, valamint 2023. évi 

szakmai és pénzügyi tervéről 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Humán és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja 

a képviselő-testületnek a Tata és Környéke Turisztikai 

Egyesület 2022. évi szakmai és pénzügyi 

beszámolójáról, valamint a 2023. évi szakmai és 

pénzügyi tervéről szóló előterjesztést. 

 

   Határidő: 2023. június 28-i képviselő-testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 

 

 

9. napirendi pont: 

A Juniorka Bölcsőde és a Juniorka Óvoda kisgyermekei étkeztetésének 

biztosítása a Csillagsziget Bölcsőde főzőkonyhájával 

 Előterjesztő: Michl József polgármester 

 Előadó:  Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

   Recsák Máiria, az IGH vezetője 

 

Dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban.  

 

Michl József polgármester elmondja, hogy a Juniorka Bölcsődét és Óvodát az 

önkormányzat az alapítvány létrejöttétől támogatja. Az önkormányzat hosszú évek 

óta szoros együttműködésben segítséget nyújt a Juniorka alapítványi óvodának és 

bölcsődének. Ez most egy újabb lépcsőfokot lépett meg ez a segítségnyújtás, eddig 

anyagiakban jelent meg. A másik nagy támogató a honvédség, az önkormányzat 

eddig anyagi támogatást adott a működéshez. Ezt a támogatást azzal tudják folytatni, 

hogy – már korábban felajánlotta, hogy ha nehézségük van az étkeztetéssel, akkor 

keressék az önkormányzatot. Azóta megújult a bölcsőde konyhája, ennek a szabad 

kapacitása terhére most azt a lehetőséget tudják biztosítani, hogy egy jó 

együttműködésben tudják biztosítani az étkezést a bölcsődei és óvodai ellátott 

gyermekeknek. Ezzel biztonságot adnak az intézménynek és a bölcsőde konyhája 

pedig a minőséget maximálisan tudja produkálni. Kéri a bizottságot, hogy támogassa 

az előterjesztést. 

 

Valakovics Józsefné, a Juniorka Alapítvány elnöke megköszöni az önkormányzat 

támogatását. Elmondja, hogy mindent megpróbálnak annak érdekében, hogy jobb 

anyagi helyzetbe kerüljön a bölcsőde, igyekeznek minőségi munkát végezni. 

Próbálnák minél több pályázatot elnyerni. 

 

Dr. Varga András bizottsági elnök további kérdés, hozzászólás hiányában 

szavazásra bocsátja a Juniorka Bölcsőde és a Juniorka Óvoda kisgyermekei 
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étkeztetésének biztosítása a Csillagsziget Bölcsőde főzőkonyhájával kapcsolatos 

előterjesztést: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Juniorka Bölcsőde és a Juniorka Óvoda 

kisgyermekei étkeztetésének biztosítása a Csillagsziget 

Bölcsőde főzőkonyhájával kapcsolatos előterjesztést, 

 
 

melyet a bizottság jelenlévő 8 tagja, 8 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   96/2023. (VI.21.) határozata 

a Juniorka Bölcsőde és a Juniorka Óvoda kisgyermekei 

étkeztetésének biztosítása a Csillagsziget Bölcsőde 

főzőkonyhájáról 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Juniorka Bölcsőde és a Juniorka Óvoda 

kisgyermekei étkeztetésének biztosítása a Csillagsziget 

Bölcsőde főzőkonyhájával kapcsolatos előterjesztést. 

 

   Határidő: 2023. június 28-i képviselő-testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 

 

 

10. napirendi pont: 

 A tatai 3. számú fogorvosi körzet további működtetése  

 Előterjesztő: Michl József polgármester 

 Előadó:  Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

   Ősz Tibor intézményi referens 

  

 Meghívottak: Wiszt Márta, a Wiszt Dent Kft. ügyvezetője 

   Dr. Farkas Emília fogszakorvos 

 

Dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban.  

 

Michl József polgármester elmondja, hogy az egyik doktornő szülési szabadságra 

megy és az ő helyére kerül új doktornő kerül. Elmondja, hogy 4 fogorvos van még a 

régi rendelőben a Váralja úton, keresik nekik a megoldást. Bízik benne, hogy 

hamarosan megoldást találnak arra, hogy hova tudják áthelyezni a 4 rendelőt. Jó 

lenne, ha egy hosszabb távú, biztonságos helyük lenne. Jó hely a rendelőintézet, csak 

nagyon magas a költsége az üzemeltetésnek, ezért miután megürült a háziorvosi 
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ügyelet helyisége a Fürdő utcában tárgyalásba kezdtek, illetve a kórház mellett lévő 

másik rendelő is. Látnak esélyt arra, hogy esetleg a 4 fogászatot ezekbe a 

helyiségekbe áthelyezzék, addig amíg el nem készül itt, vagy esetleg találnak 

befektetőtársat a Komáromi utcában, vagy ha legalább 2 rendelő elkészül, akkor 

tudnak ezen kicsit változtatni. Ez csak zárójeles megjegyzés. 

 

Dr. Varga András bizottsági elnök további kérdés, hozzászólás hiányában 

szavazásra bocsátja a tatai 3. számú fogorvosi körzet további működtetéséről szóló 

előterjesztést: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a tatai 3. számú fogorvosi körzet további 

működtetéséről szóló előterjesztést, 

 
 

melyet a bizottság jelenlévő 8 tagja, 8 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                                Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

    Humán és Ügyrendi Bizottsága 

    97/2023. (VI.21.) határozata 

a tatai 3. számú fogorvosi körzet további 

működtetéséről 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a tatai 3. számú fogorvosi körzet további 

működtetéséről szóló előterjesztést. 

 

   Határidő: 2023. június 28-i képviselő-testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 

 

 

11. napirendi pont: 

Az önkormányzat tulajdonában álló gazdasági társaságok felügyelő 

bizottságainak beszámolója az éves tevékenységükről 

 Előterjesztő:  Michl József polgármester  

 Előadó:   dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető 

  Fesselné Harsányi Marietta a Tatai Városkapu Közhasznú Zrt. 

felügyelő bizottság elnöke 

  Boglári Zoltán a Tatai Városgazda Nonprofit Kft. felügyelő 

bizottság elnöke 

  Purgel Zoltán a Tatai Öreg-tó Kft. felügyelő bizottság elnöke 

 Dr. Varga András, a Tatai Rend-ház Nonprofit Kft. felügyelő 

bizottság elnöke 
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Dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban.  

Kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja az önkormányzat tulajdonában 

álló gazdasági társaságok felügyelő bizottságainak beszámolója az éves 

tevékenységükről szóló előterjesztést: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Humán és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja 

a képviselő-testületnek az önkormányzat 

tulajdonában álló gazdasági társaságok felügyelő 

bizottságának beszámolója az éves tevékenységükről 

szóló előterjesztést, 

 
 

melyet a bizottság jelenlévő 8 tagja, 8 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   98/2023. (VI.21.) határozata 

az önkormányzat tulajdonában álló gazdasági 

társaságok felügyelő bizottságainak beszámolója az 

éves tevékenységükről 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Humán és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja 

a képviselő-testületnek az önkormányzat 

tulajdonában álló gazdasági társaságok felügyelő 

bizottságának beszámolója az éves tevékenységükről 

szóló előterjesztést. 

 

   Határidő: 2023. június 28-i képviselő-testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 

 

 

12. napirendi pont: 

A)Egyes névtelen közterületek elnevezésének kezdeményezése 

Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó:   dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási   

   irodavezető 

 B) Tájékoztatás a Központi Címregiszterrel kapcsolatos feladatokról  

Előterjesztő:  dr. Horváth József jegyző 

 Előadó:    dr. Lantai Éva aljegyző 

 

 

Dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban.  
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Kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja az egyes névtelen közterületek 

elnevezésének kezdeményezéséről szóló előterjesztést, valamint a Központi 

Címregiszterrel kapcsolatos feladatokról szóló tájékoztatást: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek az Egyes névtelen közterületek elnevezésének 

kezdeményezéséről szóló előterjesztést, valamint a 

Központi Címregiszterrel kapcsolatos feladatokról szóló 

tájékoztatót, 

 
 

melyet a bizottság jelenlévő 8 tagja, 8 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   99/2023. (VI.21.) határozata 

az egyes névtelen közterületek elnevezésének 

kezdeményezéséről, valamint a Központi 

Címregiszterrel kapcsolatos feladatokról 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek az Egyes névtelen közterületek elnevezésének 

kezdeményezéséről szóló előterjesztést, valamint a 

Központi Címregiszterrel kapcsolatos feladatokról szóló 

tájékoztatót. 

 

   Határidő: 2023. június 28-i képviselő-testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 

 

 

13. napirendi pont: 

A Móricz Zsigmond Városi Könyvtár 2023. évi zárva tartása    

 Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó: Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

 Németh Mariann intézményi referens 

Meghívottak: Sinkó Ildikó – Móricz Zsigmond Városi Könyvtár igazgatója 

 

 

Dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban.  

Kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a Móricz Zsigmond Városi 

Könyvtár 2023. évi zárva tartásáról szóló határozati javaslatot: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága a Móricz Zsigmond Városi 
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Könyvtár 2023. évi zárva tartási idejét az alábbiakban 

határozza meg: 

 

Nyári zárva tartás ideje:  2023. június 30- 

2023. augusztus 12. (szombat) 

 
 

melyet a bizottság jelenlévő 8 tagja, 8 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   100/2023. (VI.21.) határozata 

a Móricz Zsigmond Városi Könyvtár 2023. évi zárva 

tartásáról 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága a Móricz Zsigmond Városi 

Könyvtár 2023. évi zárva tartási idejét az alábbiakban 

határozza meg: 

 

Nyári zárva tartás ideje:  2023. június 30- 

2023. augusztus 12. (szombat) 

 

 Határidő: értesítésre 2023. június 30.  

 Felelős:    Dr. Horváth József jegyző 

 

 

 

További kérdés, bejelentés nem hangzik el, így a bizottság a mai ülését bezárja. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

    dr. Varga András                     Magó Ottó 

              bizottsági elnök                     bizottsági tag 


